

《새시대 우리 당건설방향과 조선로동당 중앙간부학교의 임무에 대하여》

*On the Orientation of the Building of Our Party in the New Era and the
Tasks of the Central Cadres Training School of the Workers' Party of Korea*
《关于新时代我们党的建设方向和朝鲜劳动党中央干部学校的任务》



조선로동당 총비서이시며 조선민주주의인민공화국 국무위원장이신 경애하는 **김정은**동지께서 주체111(2022)년 10월 17일 당간부양성의 최고전당인 조선로동당 중앙간부학교를 방문하시어 우리당 강화발전사에 특기할 역사적인 기념강의를 하시었다.

경애하는 **김정은**동지께서 조선로동당 중앙간부학교에 새기신 거룩한 령도의 자욱은 새시대 당건설의 휘황한 진로를 밝히고 우리당 핵심골간육성사업에서 새로운 전환의 표대를 세움으로써 당의 조직사상적기초를 만반으로 다지고 우리 당을 혁명의 강위력한 정치적참모부, 정예화된 강철의 전위대오, 진정한 어머니당으로 더욱 강화하기 위한 투쟁을 힘있게 추동한 역사적인 행보로 우리 당력사에 길이 빛날것이다.

100원우표(소형전지): 조선로동당 중앙간부학교 교직원, 학생들앞에서 령사적인 기념강의를 하시는 경애하는 **김정은**동지

기술적특성

1. 소형전지

발행날자: 주체111(2022)년 12월 2일
재고번호: 5444
크 기: 95×85mm, 54×45mm(우표)
액 면: 100원
도 안: 최철만, 김원명
인쇄방법: 평판
발행부수: 30 000(천공), 1 000(비천공)

2. 첫날봉투

크 기: 176×125mm
도 안: 김원명
발행부수: 200

The respected Comrade Kim Jong Un, general secretary of the Workers' Party of Korea and president of the State Affairs of the Democratic People's Republic of Korea, visited the Central Cadres Training School of the WPK, the highest seat for training Party cadres, on October 17 Juche 111(2022) to give a commemorative lecture to be specially recorded in the history of development of our Party.

The great guidance of the respected Comrade Kim Jong Un over the Central Cadres Training School of the WPK will shine long in the history of the WPK as a historic guidance that indicated the bright path for the party building in the new era and set up a new turning point in the work for training the core of the WPK, thus consolidating the organizational and ideological foundation of the Party in every way and vigorously promoting the struggle to further strengthen the WPK into a powerful political General Staff of the revolution, an elite and iron-willed vanguard rank of the revolution and a genuine motherly party.

100won stamp (Souvenir sheet): The respected Comrade Kim Jong Un, giving a commemorative lecture to the teaching staff and students of the Central Cadres Training School of the WPK

朝鲜劳动党总书记，朝鲜民主主义人民共和国国务委员长，敬爱的金正恩同志在主体111（2022）年10月17日对党干部培训的最高学府——朝鲜劳动党中央干部学校进行访问，并进行了在我们党强化发展史上值得大书特书的历史性纪念讲课。

敬爱的金正恩同志在朝鲜劳动党中央干部学校留下的神圣领导足迹是彪炳我们党历史的具有历史意义的步骤，它照亮新时代党的建设的辉煌前进道路，为我们党核心骨干培训工作树立新的转变标志，大力推动千方百计地巩固党的组织思想基础，把我们党进一步加强成为革命的强有力的政治参谋部、精锐化的钢铁先锋队伍、真正的母亲党的斗争。

100圆邮票（小型张）：敬爱的金正恩同志对朝鲜劳动党中央干部学校教职员和学生进行历史性纪念讲课

Technical Details

1. Souvenir sheet

Date of Issue: December 2 Juche 111 (2022)
Stock No.: 5444
Size: 95 x 85 mm, 54 x 45 mm(stamp)
Denomination: 100 won
Designer: Choe Chol Man, Kim Won Myong
Printing: Offset
Quantity: 30 000 (Perf.), 1 000 (Imperf.)

2. FDC

Size: 176 x 125 mm
Designer: Kim Won Myong
Quantity: 200

技术特性

1. 小型张

发行日期：主体111(2022)年12月2日
编 号：5444
邮票规格：95×85mm，54×45mm(邮票)
面 值：100圆
设 计 者：崔哲万、金元明
版 别：胶印
发行数量：30000(有齿)，1000(无齿)

2. 首日封

规 格：176×125mm
设 计 者：金元明
发行数量：200

Order Form 订单

Full name 全名:

Full address 地址:

Stock No. 库存编号	Division 分类			Unit Price (US \$) 单价	Qty 数量	Amount 合计
5444	Souvenir sheet 小型张	Perf. 有齿	Mint 新票	0.91		
			Used 旧票	0.91		
			FDC 首日封	1.31		
		Imperf. 无齿	Mint 新票	1.82		
			Used 旧票	1.82		
			FDC 首日封	2.22		
					Total 总计	



To place your orders, please contact us at the following address :

Korea Stamp Corporation
Yonggwang Street, Central District
Pyongyang, DPR Korea

递交订单请联系以下地址 :

朝鲜邮票社
朝鲜民主主义人民共和国
平壤市中区荣光大街

<http://www.korstamp.com.kp>
Fax: +850-2-381-2100/4410, 4416, 4427
E-mail: stamp@star-co.net.kp
E-mail: stampdealerlink@163.com

(Chinese Branch)
(中国分社)

E-mail: jugwangjang@gmail.com
(Russian Branch)
(俄罗斯分社)

No.: 2282113

☐ 现金 ☐ 微信 ☐ 银行转账
☐ 我希望通过电子邮件定期接收有关朝鲜邮票的信息。

☐ Cash ☐ Paypal ☐ Bank remittance
☐ I wish to regularly receive information about the products of Korean stamps and special offers by e-mail.